



### **Business people invited to an open house of the Sackville Station**

Local business people are invited to an open house of the Sackville VIA Rail Station hosted by the Town of Sackville and VIA Rail Canada. This event will provide an opportunity to visit the facilities, and discuss the commercial or community potential of the building. Representatives from the Town and VIA Rail will be present to answer questions.

**Where:** Sackville Station | 66 Lorne Street, Sackville, New Brunswick, E4L 4A1

**When:** Monday, September 10, 2018

**Time:** From 2 p.m. to 6 p.m.

The Sackville Station was formally recognized in 1993 as a Heritage Railway Station under the Heritage Railway Protection Act.

For more information on the open house, please contact Jamie Burke, Senior Manager of Corporate Projects at [j.burke@sackville.com](mailto:j.burke@sackville.com) or 506-364-4930.

### **Les gens d'affaires conviés à des portes ouvertes de la gare de Sackville**

Les gens d'affaires de la région sont conviés à un événement de portes ouvertes organisé par la Ville de Sackville et VIA Rail Canada à la gare ferroviaire de Sackville. Cet événement sera l'occasion de visiter les installations et discuter de son potentiel commercial ou communautaire. Des représentants de la Ville et de VIA Rail seront sur place pour répondre aux questions.

**Où :** Gare de Sackville | 66 rue Lorne, Sackville, Nouveau Brunswick, E4L 4A1

**Quand :** Le lundi 10 septembre 2018

**Heure :** de 14 h à 18 h

La gare de Sackville a été officiellement reconnue en 1993 comme gare ferroviaire patrimoniale en vertu de la Loi sur la protection du patrimoine ferroviaire.

Pour plus d'informations sur la journée portes ouvertes, veuillez communiquer avec Jamie Burke, directeur principal des projets d'entreprise à l'adresse [j.burke@sackville.com](mailto:j.burke@sackville.com) ou au 506-364-4930.